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        Электронный научный журнал "Медиамузыка" по вопросам музыки и звука в электронных СМИ, в кино, Интернете и мультимедиа. А также по любым проблемам звуковых искусств, представленных мультимедийным искусствоведением или звукоинженерией, мультимедийной культурологией или педагогикой, мультимедийной журналистикой или философией.

	

	
        Electronic scientific magazine Mediamusic is a scholarly e-journal of music and sound in electronic mass media, film, Internet, and multimedia. And also on any problems of sound arts presented by multimedia art criticism, multimedia musicology or sound engineering, multimedia cultural studies or pedagogy, multimedia journalism or philosophy.
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        ❶ В журнале публикуются научные обзоры и рецензии, академические статьи теоретического, исторического и научно-практического характера по отраслям науки: "искусствоведение", "культурология", "педагогические науки", "филологические науки", "философские науки". Все научные публикации рецензируются.

    

	
        ❶ The journal publishes scientific reviews and academic articles on audiovisual theory, history and practice, in the fields of musicology, art criticism, cultural studies, pedagogy, philological sciences, philosophу. All scientific publications are reviewed.
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        ❷ Также в журнале публикуются материалы информационного и информационно-аналитического характера (новости, обзоры, анонсы, репортажи, интервью, инфографика и пр.) в формате новостной ленты на единой Информ-странице

    

	
        ❷ Also, the journal publishes materials of information and information-analytical types (news, reviews, previews, reports, interviews, infographics, etc.) in the news feed format on the unified Info page

    

    





    
    
        Кроме того, журнал имеет Приложение Медиамузыкальный блог, в котором печатаются информационные, аналитические, критические, учебные, методические и методологические материалы по звуковой медиакультуре.

    

	
        In addition, the magazine has a Supplement Mediamusic blog, which publishes informational, analytical, critical, educational, methodical and methodological materials on sound media culture.

    

    





    
    
        Доступ к публикациям открыт:

	

	
        Open and free access:
	
    

    





    
    
        [image: CC License]
		[image: DOAJ]

	

	
        [image: CC License]
		[image: DOAJ]

    

    





    
    
        ♯ Индексация журнала

    

	
        ♯ Indexing the journal

    

    





    
    
		Журнал включён в международные наукометрические базы, библиографические каталоги и поисковые системы научной информации:

			Academic Search Complete (EBSCO, США)
	BASE (Bielefeld University Library, Германия)
	Directory of Open Access Journals (Lund University, Швеция)
	Google Академия (Google LLC, США)
	Ulrich's Periodicals Directory (ProQuest, США) и др.


    

	
		The journal included into international scientometric databases, bibliographic catalogs and search engines of scientific information:

			Academic Search Complete (EBSCO, USA)
	BASE (Bielefeld University Library, Germany)
	Directory of Open Access Journals (Lund University, Sweden)
	Google Scholar (Google LLC, USA)
	Ulrich's Periodicals Directory (ProQuest, USA), etc.
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		Издаётся с 2012 года.
Один/два выпуска в год.Сетевое издание. 18+

		Сайт адаптирован для десктопов, лэптопов и планшетов.

   

	
        It is published since 2012.
One/two issues per year.
Online mass medium. 18+

		The website is adapted for desktops, laptops and tablets.

    

    





    
    		
        ОТ ГЛАВНОГО РЕДАКТОРА

    

	
        FROM THE EDITOR IN CHIEF

    

    





    
    		
        Медиа — на сегодняшний день это наиболее широкая и актуальная область культуры, где представлены традиционные и новые искусства, профессиональное и любительское творчество, новости и развлечения, а также разнообразные варианты рекламы и интерактивных коммуникаций. В стремительно меняющемся мире вся человеческая информация обретает своё новое существование именно в электронном вещании, цифровом формате и безграничном киберпространстве. Это касается и науки, и музыкального искусства, и музыкального образования.

    

	
        Today, electronic media are the most extensive and relevant fields of culture, which present traditional and new arts, professional and amateur creativity, news, entertainments, and a variety of options for advertising and interactive communication. In a rapidly changing world, the whole of human information finds its new existence in electronic broadcasting, digital forms and limitless cyberspace. That applies to science, art of music and music education.
	
    

    





    
    		
		Международный Электронный научный журнал "Медиамузыка"® посвящён не только музыке в обычном понимании этого слова, но и всей культуре звука в современной медиасреде. Звук как неотъемлемая часть медиакультуры (телевидение, радио, кинематограф, видеоигры, Интернет, мобильный контент, медиажурналистика, медиапедагогика, аудиовизуальная арт-терапия, музыкальная информатика и медиатехнологии) оказывает колоссальное воздействие на аудиторию, в несколько раз превышающее визуальное, и, следовательно, является важнейшим фактором, влияющим на формирование национальных и общечеловеческих ценностей.
	
    

	
        International Electronic scientific magazine Mediamusic® is dedicated not only to the music in the usual sense of the word, but the all culture of sound in the modern media environment. As an integral part of media-culture (TV, radio, cinematography, the Internet, mobile content, media journalism, media pedagogy, audiovisual art therapy, musical informatics and media technologies) sound has a huge impact on the audience, several times more than the visual, and therefore it is an essential factor in the formation of national and universal spiritual values. We are partners of the National Association of Mass Media Researchers (NAMMI).
		
    

    





    
    
        Электронный научный журнал "Медиамузыка"® — средство массовой информации нового поколения, которое призвано объединить научные знания, электронное СМИ и современные способы воплощения цифровой информации. В отличие от большинства научных журналов, в том числе электронных (которые статичны и не интерактивны), мультимедийная структура "Медиамузыки" предполагает наличие не только традиционных текстов, но и активной графики, слайдов, аудио, видео и других медиакомпонентов (мы разработали механизм юридического сопровождения мультимедийных материалов в Интернете на основании Гражданских кодексов Российской Федерации и США, а также DMCA). Мы открыты новой музыкальной медиакультуре и новой науке о ней.

    

	
        Electronic scientific magazine Mediamusic® is the journal of the new generation, which is designed to combine scientific knowledge, electronic mass medium and modern ways of incarnation of the digital information. Unlike most scientific journals, including electronic (which are static and not interactive), the multimedia structure of Mediamusic implies not for only the written texts, but also active graphics, slides, audios, videos and other media components (we have developed a mechanism for legal support of multimedia materials on the Internet based on the Civil Codes of the Russian Federation and the United States of America, as well as on the Digital Millennium Copyright Act (DMCA). We are open to the new music media-culture and new science about it.

    

    





    
    
        Под эгидой журнала реализуются внешние медиапроекты, среди которых: Международный открытый конкурс авторского музыкального видео "Медиамузыка", почётным председателем жюри которого является кинокомпозитор Эннио Морриконе, Фестиваль Медиамузыки, а также Веб-школа музыки MEDIAMUS с уникальными дистанционными учебными курсами "Музыка и медиа", "Музыка и мультимедиа", "Музыкальная медиажурналистика" — лауреат премии Губернатора Московской области.

    

	
        Пnder the auspices of the magazine, external media projects are being implemented, including: the International Open Competition in author's music video MEDIAMUSIC, the jury's honorary chairman of which is the film composer Maestro Ennio Morricone, the Mediamusic Festival, and also the Web-school of Music MEDIAMUS with unique distance e-learning courses "Music and Media", "Music and Multimedia", "Musical Media Journalism", which a laureate of the Prize of Governor of Moscow region, Russia.
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